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بازدید میدانی اعضای شورای شهر تهران از 
منطقه18 دیروز ساعت6 بامداد با اهدای گل 
بر مزار شهدای گمنام و قرائت فاتحه و بازدید 

از موزه شهدا شروع شد. 
نرجس سلیمانی، رئیس کمیسیون نظارت و 
حقوقی، نرگس معدنی پور رئیس کمیسیون 

فرهنگی و اجتماعی و مهدی پیرهادی، رئیس 
کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شهری پارلمان شهری در این برنامه حضور 
داشــتند و از 10پروژه مهم منطقه ازجمله 
شن چاله، زیرگذر 45متری بهار، مسیل کن، 
پروژه شهید بروجردی و... بازدید کردند و در 
پایان ضمن ابراز رضایت از اقدامات مدیریت 
شــهری منطقه18 عنوان کردند که در این 
دوره با اهتمام شــهردار، مدیران و معاونان 
منطقه18 کارهای خوب، بزرگ و ارزشمندی 

صورت گرفته و تعداد زیــادی از پروژه های 
نیمه تمام به پایان رسیده اند و برخی هم در 

مراحل نهایی قرار دارند. 
بهره برداری از زیرگذر 45متری بهار مهم ترین 
خبری بود که توســط محمدجواد خسروی، 
شهردار منطقه18 مطرح شد. وی عنوان کرد 
که اوایل تیر این پروژه زیر بار ترافیک می رود. 
دسترســی کندروی زیرگذر بهار از بزرگراه 
فتح به بزرگراه آزادگان و دسترســی تندرو 
هم که مسیر تردد خودروهای سنگین خواهد 

بود، حدفاصل بلوار 45متری بهار تا خیابان 
شهید منصور عمرانی است. 

فــاز دوم این پروژه درصــورت اختصاص و 
تصویب بودجه و اتمــام مطالعات عملیاتی 
و دسترســی به بزرگراه آیت الله ســعیدی 
فراهم می شــود. رؤســای کمیسیون ها در 
بازدید از این پروژه پیشــرفت فیزیکی را 
خــوب ارزیابی کردند و از شــهردار منطقه 
 خواســتند تا با جدیت فاز دوم این پروژه را 

پیگیری کند.

»بهار«درتابستانبهبهرهبرداریمیرسد
رؤسای 3کمیسیون شورای شهر تهران از پروژه های نیمه تمام منطقه18 بازدید کردند

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

افزایش ایمنی شهر تهران در آستانه 
یکصد سالگی سازمان آتش نشانی 

افتتاح 2 ایستگاه جدید و برج آموزشی 15طبقه در 
پنجاه وهشتمین رویداد امید و افتخار 

در آستانه یکصدمین سال تأسیس سازمان آتش نشانی، 
هشــتمین پویش امید و افتخار به افتتاح 2 ایســتگاه 
آتش نشــانی در مناطق 15 و 20 و همچنیــن احداث برج 
آموزشــی 15طبقه در مرکز آموزش بین المللی سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شــهر تهران واقع در محله 
صالح آباد شرقی اختصاص داشت و ایستگاه های 136 و 137 

آتش نشانی به بهره برداری رسید. 

فرایند برخورد با ساختمان های ناایمن لاک پشتی است
پرویز سروری؛ نایب رئیس شورای اسلامی شهر تهران در جریان 
این مراسم با اشــاره به اینکه تهران به عنوان یکی از بزرگ ترین 
کلانشهرهای جهان با مشکلات فراوانی مواجه است، گفت: »در 
حوزه ایمنی و آتش نشانی سرعت و دقت باید توأمان مدنظر قرار 
گیرد و هیچ یک را نمی توان قربانی دیگری کرد. کار آتش نشانان 
اهمیت بسیار زیادی دارد. چرا که باید دقت و سرعت را با هم در 
کارها داشته باشند. امروز که برج شبیه ساز 15طبقه افتتاح شد، 
خدمت بزرگی در حوزه افزایش ســطح آموزشی می شود البته 
مسئله ایمنی در شهر صرفا نمی تواند به آتش نشانی و آتش نشانان 
موکول شود؛ لذا قرارگاه ایمنی باید با قدرت و شدت کار خود را 
دنبال کند.« نایب رئیس شورای اسلامی شهر تهران با تأکید بر این 
موضوع که فرایند برخورد با ساختمان های ناایمن معیوب است، 
گفت:»ما مشکلاتی در حوزه ایمنی در شهر تهران داریم. به شکلی 
که بحث ساختمان های ناایمن بارها مطرح شده و آتش نشانی نیز 
بارها اعلام کرده که در نظارت ها و سرکشی ها وظایف قانونی خود 
را به بهترین شکل ممکن انجام می دهد، اما این فرایند در حال 
حاضر معیوب است. لذا باید با سیستم قضایی بنشینیم و فرایند 
مناسبی را تدوین کنیم. به شکلی که اگر ساختمانی چندبار اخطار 
گرفت سریعا پلمب شود و کار قضایی آن از قبل انجام شده باشد 
نه اینکه تازه بخواهند پرونده را وارد سیستم قضایی کنند. در حال 
حاضر فرایند ما لاک پشتی است درحالی که باید خودجوش و با 
زمانبندی عمل شود. در شورا موضوع تعاملی با قوه قضاییه در 
حال پیگیری است تا به فرایند مؤثر و صحیحی دست پیدا کنیم.«

کاهش زمان حضور آتش نشانان در محل حادثه
حسین نظری، معاون خدمات شهری شهرداری تهران با بیان 
اینکه ساخت این برج آموزشی و همچنین 2 ایستگاه آتش نشانی 
قطعا در کاهش زمان حضــور آتش نشــانان در محل حادثه و 
همچنین افزایش کیفیت عملیات آنها تأثیر بســزایی خواهد 
داشــت، گفت:»کاهش زمان خدمت رسانی موضوعی است که 
طی سال های گذشته در این سازمان به خوبی دنبال شده و امروز 
خدا را شاکریم که این امر در جهت ارتقای سطح ایمنی صورت 
گرفته است. تحقق این مهم به معنای تحقق امنیت و آرامش بیشتر 
در جامعه برای شهروندان اســت. قطعا از همین مسیر ارتقای 
محیط زیست را نیز شاهد خواهیم بود. شهرداری در حوزه های 
مختلف روزانه و به صورت مداوم در حال خدمت رســانی است. 
خدمت رسانی ای که از حوزه نظافت، فضای سبز و زیباسازی تا 
دسترسی به بازارهای میوه و تره بار و رفع مزاحمت های مشاغل 
و... را در برمی گیرد و تحقق این مهم توسط نیروهای شهرداری 

تهران انجام می شود.«

رتبه یک برج آموزشی تهران در خاورمیانه
قدرت الله محمدی، مدیرعامل ســازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری تهران با بیان اینکه برای ارائه خدمات بهتر در 
شهر تهران و برای اینکه طبق اســتانداردهای پیش بینی شده 
ظرف مدت ۴ تا ۶ دقیقه به محل حریق برسیم، باید نقاطی را برای 
احداث ایستگاه های جدید شناسایی کنیم، گفت: »درشرایطی که 
با کسری 25۰۰نفری نیرو مواجه هستیم، اما حتی یک لحظه هم 
در مورد ایمنی شهروندان و حفظ جان و مال آنها دریغ نمی کنیم.    
شبیه ساز برج 15طبقه  ای افتتاح شد که همانند این برج آموزشی 
در خاورمیانه وجود ندارد تا نیروها بتوانند با آموزش ها و تمرین ها 
در حوادث واقعی کار را با کیفیت انجام دهند و موجب حفظ جان 
مردم شوند. بی تردید آموزش و ارتقای سطح آموزشی شهروندان 
و همچنین آموزش پیشــگیری از بروز حوادث توسط سازمان 
آتش نشانی دنبال می شود و از سوی دیگر بازدیدها و نظارت ها 

توسط این سازمان در حال انجام است.«

از انهار فرسوده منطقه۸ تهران طی 3 ماه 
ابتــدای ســال جاری، جمع آوری و نوســازی 
شــد. فاطمــه تنهایــی، شــهردار منطقــه۸ 
گفت: از ابتدای ســال تاکنون 321۸متر از 
انهار قدیمی به واسطه عرض کم پیاده راه و 
به منظور هدایت آب های سطحی بهسازی 
شــده و لوله  گــذاری نیــز به صــورت کامــل 
انجام گرفته اســت. این اقــدام عمرانی در 
ناحیه یک 3۵٠متر، ناحیه2، ۹۴2متر و در 

ناحیه3، 1۹2۶متر بوده است.

3218
متر

اعتبارات حوزه حمل ونقل وترافیک و بهبود 
عبــور و مــرور شــهروندان در بودجــه 1۴02 
افزایــش یافتــه اســت. امیــر شــهرابی، 
مدیرکل برنامه و بودجه شــهرداری تهران 
گفت: حل مسائل کلیدی تهران در حوزه 
حمل ونقل وترافیــک و بهبود عبــور و مرور 
شــهری از مهم تریــن دغدغــه مدیریــت 
شهری در تصویب مصارف بودجه مصوب 
1۴02 بود؛ برهمین اســاس، اعتبارات این 
بخش در سال جاری در مقایسه با بودجه 

سال 1۴01 افزایش داشته است.

103
درصد

ســید محمــد رحیــم مرتضــوی، شــهردار 
منطقــه۹ شــهرداری تهــران از افزایــش 
ســرانه های خدماتی این منطقه با تملک 
11هــزار مترمربــع اراضی خیابــان جرجانی 
خبر داد و گفت: مقدمات لازم برای انجام 
توافقات نهایی با بنیاد مستضعفان انقلاب 
اسلامی جهت تملک ملک واقع در خیابان 
جرجانــی و اختصــاص آن به منظــور ایجاد 
فضای سبز در حال انجام است. امیدواریم 
با ادامــه همکاری مثبت طرفیــن و تملک 
ملک مذکور، به مالکیت منطقه۹ دربیاید 
که به صورت فضای سبز شهری و بوستان 
مورد بهره برداری شــهروندان قــرار خواهد 

گرفت.

11000
 مترمربع

جزئیاتی از جلسه پیاده سازی  
نظام نامه محلات پایتخت

سخنگوی شورای شــهر تهران جزئیات جلسه 
2 کمیســیون حقوقی و فرهنگی شــورای شهر 
تهران با معــاون فرهنگی شــهردار درخصوص 
 نحــوه پیاده ســازی  نظــام نامــه محــلات را 

تشریح کرد.
علیرضا نادعلی، سخنگوی شــورای شهر تهران 
درخصوص جلســه اخیــر پیاده ســازی  نظام 
نامه محــلات، گفت: رســیدگی بــه وضعیت 
ســراهای محلات یکــی از موضوعــات مهم در 
شورای شهر اســت که در کمیته مشارکت های 
 مردمی به این موضوع به صــورت ویژه پرداخته 

می شود.
 همچون سایر کمیسیون های شورای شهر که از 
ســازمان ها و نهادهای مختلف شهرداری تهران 
پاسخ می گیرند و جلسات زیادی برگزار می کنند؛ 
ما نیز در کمیسیون فرهنگی و اجتماعی، جلسه ای 
را با حضور معاون فرهنگی و اجتماعی شــهردار 
تهران و آقای حیدری مسئول مدیریت محلات 
برگزار کردیم تا در مورد نوع پیاده سازی  نظام نامه 
محلات، عزل و نصب ها و احکام توضیحاتی را ارائه 
کنند؛ چرا که ما در بازدیدها و گزارشاتی که به ما 
واصل شده بود، به این نتیجه رسیدیم که برخی 
از اقداماتی که انجام شده از نظام نامه محلات که 

مصوبه شورای شهر است، فاصله دارد.

نقل قول خبر

عدد خبر

 خبر

مهدی اسماعیل پور؛ روزنامه نگارامید و افتخار

تامینایمنیبازارپایتخت
خدمــات  معــاون  نظــری،  حســین 
شــهری شــهرداری تهران: کارگروهی با 
محوریــت شــهرداری تهــران، همراهی 
همه نهادهای مسئول و با حمایت های 
استاندار تهران در راستای ساماندهی 
بــازار تهران)تامیــن ایمنــی، خــروج 
انبــار و تولیــد کالا، مرمــت و بازســازی 

و...( تشکیل می شود.

بررسیتابآوریتهراندربرابرزلزله
محمد آقامیری، رئیــس کمیته عمران 
شــورای شــهر تهــران: از آبان مــاه ســال 
گذشــته، کارگروهی پیرامون ســنجش 
تاب آوری شهر تهران در برابر زمین لرزه 
بــالای ۷.۵ریشــتر تشــکیل شــد کــه 
وظیفه این کارگروه، انجــام مطالعات و 
بررسی طرح های تأثیرگذار در تاب آوری 

شهر تهران است.

پایشماهانهشهرداران22گانه
عبــاس شــعبانی، معــاون هماهنگــی و 
امور مناطق شــهرداری تهــران: ارزیابی 
عملکرد شــهرداران مناطــق 22گانه در 
راســتای برنامه ریزی و پیشــبرد اهداف 
کوتــاه و بلندمــدت شــهر آغــاز شــده 
اســت و برای نخســتین بار ایــن ارزیابی 
به صورت همه جانبه و منسجم و کیفی 

و کمی است.

تعداد عملیات های سازمان آتش نشانی 
در سال1۴01

 ۶۵
هزار

عملیات مربوط 
به حوادث حریق

 28
هزار

نفر تعداد نجات یافتگان در عملیات های 
سازمان آتش نشانی در سال1۴01

 24
هزار

تعداد فوتی ها در سال1۴01 نسبت به سال1۴00
کاهش یافته است

 ۵0
نفر

و28ثانیه میانگین زمان رسیدن آتش نشانی به 
محل حادثه

 4
دقیقه 

برج آموزشی از ۵طبقه زیر زمین و 1۵ طبقه روی 
زمین تشکیل شده است

 1۵
طبقه

تعداد شهدای 
آتش نشان

 ۶1
نفر

با افتتاح 2 ایستگاه جدید تعداد ایستگاه ها به 
13۷ ایستگاه رسید

 2
ایستگاه

ایستگاه های آتش نشانی 
شهر تهران

 13۵
تعداد

پروژه شهید بروجردی هم موردتوجه ویژه رؤسای کمیسیون ها قرار گرفت 
و در جریان بازدید از این پروژه، شهردار منطقه18 قول داد فاز اول آن به 
طول ۴کیلومتر )بزرگراه آزادگان تا میدان جانبــازان( در چند ماه آینده 
بهره برداری شــود. این پروژه ۶کیلومتر اســت که در فاز اول 17معارض 

)2گاراژ و 15ملک مسکونی( داشت که با رفع معارضان، عملیات عمرانی 
در حال انجام است. فاز دوم هم به طول 2کیلومتر است که ۶معارض دارد و 
اقدامات برای انجام تفاهم و توافق با معارضان شروع شده است. نمایندگان 
شــورا هم باتوجه  به تأثیر این پــروژه در کاهش فاصله و کوتاه تر شــدن 
مسیرهای تردد، خواستار تسریع و تسهیل فرایند عملیات عمرانی شدند. 
پیگیری و تسریع فرایند تکمیل مقبره شــهدا و بهره برداری از درمانگاه 

شهرداری منطقه در تابستان سال آینده از دیگر موارد است.

افتتاحپروژهبروجردی؛بهزودی

اهم پروژه های افتتاح شده

رفع معارضان پروژه شهیدبروجردی

گاراژ برنا
 30 میلیارد تومان 

گاراژ صادقی - کلهر
 320 میلیارد تومان 

شانزده پلاک مسکونی
 1۵0 میلیارد تومان 

۵2۵ میلیارد ریال
ســراهای محــلات یافت آبــاد، شــهیدرجایی و 

سعیدآباد

4۶0 میلیارد ریال
 مجتمع مذهبی و فرهنگی المهدی

100 میلیارد ریال
 زیرگذر سولیران

100 میلیارد ریال
 مجموعه ورزشی شهدای زقر

80 میلیارد ریال
 تعریض کندروی بزرگراه فتح به آزادگان

بخش زیادی از منطقه18 زمین های کشاورزی و مزروعی است؛ ازاین رو شرایط خاصی دارد و شهرداری و 
شهروندان با مشکلات شهری زیادی مواجه هستند. علاوه بر پروژه های عمرانی مانند بزرگراه 

شــهید بروجردی، درمانگاه شــهرداری منطقه18 و... به طرح های فرهنگی هم توجه 
ویژه ای شده است. مدیریت شــهری در این دوره پیگیری های خوبی در حوزه های 

فرهنگی داشته و 3سرای محله که سال ها نیمه کاره رها شده بودند، سال گذشته 
به بهره برداری رسیدند. همچنین در این منطقه، 15زمین چمن مصنوعی وجود 
دارد که سال گذشته 11زمین چمن بازســازی و احیا شد و 4زمین چمن هم تا 
پایان امسال بازسازی می شــوند. باغ راه حضرت فاطمه زهرا)س( هم پروژه 
مهم دیگری است که تهیه پیوست فرهنگی و اجتماعی برای آن زمان بر شد؛ 
ازاین رو احداث و عملیاتی شدن پروژه اندکی به تأخیر افتاد. به طورکلی در حوزه 
عمرانی پروژه های فرهنگی عقب ماندگی نداریم و سال گذشته 100درصد )به 

لحاظ ریالی و فیزیکی( پروژه هایی که تکلیف بودند، انجام شدند. رفع معارضان 
پروژه بزرگراه شهید بروجردی و گاراژ نوجوانی کارهای سخت شهری هستند که 

پیوست فرهنگی و اجتماعی در آنها لحاظ شده است. به طورکلی حوزه فرهنگی و 
اجتماعی جزءلاینفک موضوعات شهری است و در تمام موضوعات اعم از عمرانی، 

ترافیکی، پســماند و... باید موردتوجه قرار گیرد؛ چراکه از طریق فرهنگسازی می توان 
بسیاری از رویکردهای مدیریت شهری را محقق کرد.

تهیهپیوستهایفرهنگیواجتماعیبرایپروژهها

نرگس معدنی پور
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران

مهم ترین وظیفه و کاری که در کمیسیون نظارت و حقوقی شــورا بر عهده ما قرار دارد، بررسی نحوه و 
فرایند اجرای طرح ها و لوایح اســت. این ارزیابی ها کمک می کند تا موانع، مسائل و چالش ها 
مشخص و به لحاظ حقوقی موضوع پیگیری شود. بازدیدهای میدانی هم باهدف نظارت 
بر اجرای مصوبات صورت می گیرد و همین حضور در مناطق مشخص می کند کدام 
مناطق در پیگیری و اجرای مصوبات شورا موفق عمل کرده و کدام مناطق در این 
مورد کم کاری داشته اند. در منطقه18 اقدامات خوبی صورت گرفته و عمده مشکل 
موجود پرونده پروژه های مشارکتی است. برای حل این مشکل نیاز به گزارش 
آخرین وضعیت پروژه هاست که مقرر شده شهرداری منطقه آنها را ارائه دهد. 
قطعاً تعیین تکلیف این پروژه ها در اولویت اقدامات کمیسیون خواهد بود و از 
ظرفیت های نظارتی و حقوقی کمیسیون برای اجرای بهتر و مطلوب تر مصوبات 
شورا استفاده می کنیم. البته یک ضعف عمومی در حوزه خدمات شهری وجود 
دارد که تنها مربوط به این منطقه نیســت و متأثر از ناهمخوانی ساختاری در 
فرایندهای جاری در جهت حل مسئله اســت. در حرکت مداوم به سوی الگو 
قرارگرفتن چه افق جهان اسلام باشد و چه در قیاس با دیگر خوشه شهرها حوزه 
خدمات شهری می تواند موتور محرکه باشد. هر میزان تلاش در حوزه های دیگر بدون 
نتیجه گیری در حوزه خدمات شــهری که جزو وظایف ذاتی شهرداری است، کام جامعه 

شهری را شیرین نخواهد کرد.

بازدیدهایمیدانیباهدفنظارتبراجرایمصوبات

نرجس سلیمانی
رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای اسلامی شهر تهران

تکمیل پروژه های نیمه تمام، تامین ایمنی در برخی فضاهای شهری 
این منطقه و توســعه حمل و نقل عمومی دیگر مطالبات مطرح شده 
بود. پیرهادی  با اشــاره به بازدید 2سال گذشته خود از منطقه گفت: 
یکی  از معضلات جدی شهر تهران و منطقه18 وجود شن چاله هاست 
که قرار بود شهرداری تهران طرح جامع شن چاله ها را به شورای شهر 
ارائه کند، اما هنوز این اتفاق رخ نداده است و شن چاله های این منطقه 

ساماندهی نشده اند.
پیرهادی با اشاره به عدالت فضای ســبز در مناطق مختلف تهران 
خاطرنشان کرد: شورای شهر پیگیری می کند تا اگر شهرداری های 
مناطق در محلاتی که سرانه فضای سبز آنها کمتر از 4متر است، ملک 
مناسبی برای تبدیل شدن به بوستان  عمومی را خریداری کنند، اعتبار 

لازم در اختیار آنان قرار گیرد.
  ضرورت رعایت HSE در بازار آهن

پیرهادی در ادامه حضور در منطقه18 تهران از بازار آهن بازدید کرد 
 HSE و گفت: این بازار در فضای 88هکتاری ایجاد شده، اما الزامات
)بهداشت، ایمنی و محیط زیســت( در آن رعایت نمی شود. انباشت 
آهن آلات در این محدوده خطرناک اســت و درصورت رهاشــدن، 
مشکلاتی را برای شهروندان ایجاد می کند. وی خواستار ورود شرکت 
ساماندهی شهرداری تهران و اصناف، به موضوع ساماندهی این  بازار 

شد.
  وعده شهردار برای بهره برداری از درمانگاه شهرداری در منطقه18 

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیســت و خدمات شهری شورای 
اسلامی شهر تهران از درمانگاه در حال ساخت شهرداری منطقه18 نیز 
بازدید کرد و در جریان روند ساخت این درمانگاه قرار گرفت. شهردار 
منطقه، قول داده است تا تابستان سال1403 درمانگاه را افتتاح کند و در 
اختیار شهروندان قرار دهد. بر این اساس شورای شهر نیز بودجه لازم 

برای احداث پارکینگ در کنار درمانگاه را تأمین خواهد کرد.

  تکمیل پروژه مقبره الشهدای گمنام تا پایان سال
پیرهادی همچنین در مقبره الشهدای این منطقه حضور یافت و گفت: 

18شهید گمنام و 18شهید مدافع حرم در این منطقه تدفین شده اند.
وی ضمن بازدید از روند احداث مقبره الشهدای گمنام گفت: براساس قول 
شهردار منطقه، مقبره الشهدا که توسط خود مردم احداث شده با کمک 

شهرداری تا پایان سال تکمیل می شود.
  فرونشست؛ بحران آتی شهر تهران

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران از فرونشســت به عنوان بحران آتی شهر تهران یاد کرد و 
افزود: منطقه18 یکی از مناطقی است که فرونشست در آن مطرح است 
و دستگاه هایی که در این خصوص وظیفه دارند باید به حل موضوع ورود 
کنند. در دهه های آتی بحران جدی فرونشست در تهران وجود دارد و 
باید کارگروهی در این خصوص تشکیل شود و اطلاعات لازم در اختیار 

اهالی قرار گیرد.
  مکاتبه با مدیرعامل مترو برای بهره برداری از ایستگاه های مترو در 

مناطق جنوبی پایتخت
پیرهادی از مکاتبه با مدیرعامل مترو برای بهره برداری از ایستگاه های 
مترو در مناطق جنوبی پایتخت خبر داد و خاطرنشــان کرد: یکی از 
درخواســت های معتمدان محلات جنوبی پایتخــت بهره برداری از 
ایستگاه های مترو در این مناطق است. بر این اساس با مدیرعامل مترو 
مکاتباتی انجام خواهد شــد تا هرچه زودتر موضوع بهره برداری از 

ایستگاه های مترو در مناطق جنوبی پایتخت عملیاتی شود.
  ضرورت تکمیل سیستم جمع آوری فاضلاب در منطقه

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران، تکمیل نبودن شبکه جمع آوری فاضلاب منازل و ورود بخشی 
از فاضلاب های شهری به آب های سطحی را از دیگر مشکلات منطقه 
عنوان کرد و افزود: فاضلاب به انهار می ریزد و بوی نامطبوعی در منطقه 

ایجاد می شود و موضوعات زیست محیطی جدی ایجاد خواهد کرد.
وی بر تســریع تکمیل پروژه جمع آوری فاضلاب تأکید کرد و گفت: 
به روز رسانی سیســتم فاضلاب و رفع آلودگی زیست محیطی یکی از 

دغدغه های این منطقه است.
  مکاتبه با وزیر راه وشهرسازی برای ساماندهی راه آهن تهران-اهواز

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران همچنین از مکاتبه با وزیر راه وشهرسازی به منظور ساماندهی 
راه آهن تهران - اهواز خبر داد. او با بیان اینکه این بخش از راه آهن در 
محدوده بافت مسکونی و شهری واقع شده است، افزود: این محدوده 
باید از زیر زمین عبور کند. پیرهادی عدم ساماندهی حریم خط راه آهن 
تهران-اهواز و نداشتن دیوار صوتی را ازجمله مشکلاتی دانست که در 

این مکاتبه با وزیر راه وشهرسازی مطرح می شود.
  رسیدگی به مشکلات هیدرولیکی آبراهه های رودخانه کن 

رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران رسیدگی به رفع مشکلات هیدرولیکی کانال ها و آبراهه ها 
)ازجمله رودخانه کن( را از نکات مهم در این منطقه عنوان کرد. پیرهادی 
تأکید کرد: عدم ساماندهی کانال ها و آبراهه ها در مسیر شن چاله های 

منطقه، احتمال ریزش دیواره های اطراف را ایجاد می کند.
  وجود 6ساختمان بحرانی در منطقه18

 رئیس کمیسیون سلامت محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران همچنین با اشاره به وجود 6ساختمان بحرانی، 238ساختمان 
پرخطر، 240ساختمان میان خطر و 2067ساختمان کم خطر در منطقه18 
شهرداری تهران خواستار ورود و توجه جدی دستگاه های مسئول به 

این موضوع شد.
پیرهادی با بیان اینکه دستگاه های ذیربط باید حساسیت لازم را در این 
خصوص داشته باشند و تمهیدات لازم را بیندیشند، گفت: حفظ جان 

انسان ها و سلامت آنها از اولویت برخوردار است.

مکاتبهبرایاحداثایستگاهمترودرمنطقه۱۸تهران

مهدی پیرهادی
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر تهران

بازپس گیری و 
رفع تصرفات املاک 

شهرداری تهران 

12000
میلیارد تومان

مجتمع بهرامی 
)77واحد تجاری و اداری(

1000  میلیارد تومان 

مجتمع قائم 
)338واحد تجاری و اداری( 

2000  میلیارد تومان
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